
Sarri� dona f ins a f inals dÕany a Hinojosa per veure resultats

LÕAjuntament aler ta que, si dins aquest termini no sÕaprecia una reducci�

de les pudors i els sorolls provinents de la f�brica, sÕestudiaran accions

legals

Pr�xima reuni� t�cnica, el dia 24

Front com� per intentar rever tir de manera def initiva les mol�sties de sorolls i pudors provinents de lÕactivitat de

la ind�stria paperera dÕHinojosa de Sarri� de Ter. Dimar ts va tenir lloc a Barcelona una reuni� en qu� van

par ticipar representants de la Generalitat, les diverses forces pol�tiques de Sarri� i la plataforma ciutadana

Prou, que aplega ve�ns i ve�nes que lluiten per posar f i a aquest problema. Un dels punts que es van acordar �s

que Òes dona f ins a f inals dÕany de marge per tal que totes les par ts puguin percebre, de forma satisfact�ria i

inequ�voca, que els plans dÕactuaci� executats per la f�brica obtenen els resultats desitjatsÓ. Si passats aquests

quatre mesos la situaci� persisteix, lÕAjuntament va adver tir ahir que es reserva Òla possibilitat dÕemprendre

accions legals per accelerar que Hinojosa apliqui les millores correctores demanadesÓ.

La trobada es va fer al Depar tament dÕInd�stria de la Generalitat. Per par t dÕERC hi van assistir lÕalcalde de

Sarri�, Narc�s Fajula, i la primera tinenta dÕalcalde, Encarna Jim�nez. Hi va haver, a m�s, representants dels

grups de lÕoposici�: Narc�s Aymerich i Sara Monrab�, de PAS-Amunt; els regidors Quim Rodr�guez i Estela L�pez,

del PSC; lÕedil Narc�s Farroni, de Junts per Sarri�, i la regidora Mar�a Paz Garc�a, de Ciutadans. Aix� mateix, hi va

par ticipar Rafa Navarro, de la plataforma Prou. I, com a representants de la Generalitat, la directora general

dÕInd�stria, Matilde Villarroya; la directora general de Qualitat Ambiental i Canvi Clim�tic, Merc� Rius; el director

general de Relacions Laborals i Qualitat en el Treball, Enric Vinaixa, i el subdirector general dÕInversi� Industrial,

Jordi Carbonell.

Els representants del poble van exposar tots els problemes des de la implantaci� de la f�brica al municipi, el

2016; i es va programar una reuni� t�cnica per tractar el tema de les pudors, el 24 de setembre. Aquesta q�esti�

�s la que continua causant m�s queixes, mentre que els sorolls sÕhan aconseguit disminuir signif icament, tot i

que tampoc estan resolts al 100%.

Altres peticions s�n una inspecci� a la paperera amb t�cnics de lÕAjuntament i de la Generalitat; que el govern

catal� reclami dÕurg�ncia lÕestudi dels resultats dÕolors i sorolls que lÕempresa va fer a lÕagost, i que, abans de

concedir la llic�ncia ambiental def initiva que demana Hinojosa, es tingui en compte si compleix les ordenances

locals i les directives europees, i es valorin les alálegacions ve�nals que lÕAjuntament va dur a la Generalitat. Cal

recordar que m�s de 140 ve�ns i ve�nes han fet alálegacions en contra que el govern catal� atorgui la llic�ncia

ambiental def initiva a la f�brica (per ara la que t� �s provisional i se li va renovant cada any).
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